
Title (en)
METHOD FOR CULTIVATING DWARF GROWTH PLANTS AND PLANT POT THEREFOR.

Title (de)
VERFAHREN ZUM HERANZIEHEN VON PFLANZEN MIT ZWERGWACHSTUM, SOWIE PFLANZTOPF HIERFÜR.

Title (fr)
PROCEDE DE CULTURE DE PLANTES AVEC CROISSANCE NAINE ET POT A CET EFFET.

Publication
EP 0188469 A1 19860730 (DE)

Application
EP 85903223 A 19850705

Priority
• DE 3425919 A 19840713
• DE 3500518 A 19850109

Abstract (en)
[origin: WO8600493A1] In a method for cultivating dwarf growth plants, a plant to be cultivated (14) is introduced into a plant hole (8) formed in a pot
(2) of porous material, for example clay. The pot is placed in a container (4), with preferably a space (6) filled with water for a nutritive solution (16).
From the plant hole (8) slot-like blind channels (10) extend radially outwardly and/or axially downwardly, in which channels may enter the roots of an
entanglement of roots (24) which are stopped and form nothing more than thin rootlets. The stopped growth of the plant roots (14) results in its dwarf
growth.

Abstract (fr)
Dans un procédé de culture de plantes avec croissance naine, une plante à cultiver (14) est introduite dans un trou de plante (8) formé dans un pot
(2) en matériau poreux, par exemple de l'argile. Le pot (2) est placé dans un récipient (4), avec de préférence un intervalle (6) rempli d'eau ou d'une
solution nutritive (16). A partir du trou de plante (8) s'étendent radialement vers l'extérieur et/ou axialement vers le bas des canaux obturés (10) en
forme de fentes, dans lesquels rentrent les racines d'un entrelacement de racines (24), qui s'arrêtent et ne forment plus que de minces radicelles. Le
freinage de la croissance des racines de la plante (14) produit donc sa croissance naine.
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